
 

PROTOKÓŁ Nr LXXII/2023 

Z LXXII sesji Rady Gminy Czerniewice, odbytej w dniu 25 października 2023 r. 

w miejscu spotkań i rekreacji w Czerniewicach. 

 

 

 
Liczba radnych: - 15. 

Radni obecni – 14 

1. Gierach Jan 

2. Goleń Grzegorz 

3. Gołębiewski Włodzimierz  

4. Juzwik Barbara 

5. Michalak Marek 

6. Kaczmarek Benedykt 

7. Kępa Aleksandra  

8. Kępa Jarosław  

9. Kościecha Paulina 

10. Jankowski Mirosław 

11. Pietrzak Grzegorz 

12. Stefańska Renata 

13. Wiśnik Paweł 

             14. Wiesława Koczywąs 

Radni nieobecni: 

Kacprzak Jarosław 

 

Ponadto w obradach udział brali: 

1. Andrzej Bednarek – Wójt Gminy 

2. Katarzyna Krakowiak – Sekretarz Gminy 

3. Marzena Pawelec – Skarbnik Gminy 

Punkt – 1.  

 Obrady LXXII sesji Rady Gminy Czerniewice otworzył Przewodniczący Rady Jarosław Kępa.    

Na wstępie powitał zaproszonych gości oraz radnych i sołtysów. 

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że na stan 15 radnych, listę podpisało 

14 radnych co oznacza, że obrady są prawomocne i Rada jest władna do podejmowania wszelkich 

decyzji i uchwał. 

 

Punkt – 2. 

 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag i wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na 

lata 2023-2042. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic 

wiejskich położonych na terenie gminy Czerniewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym wyniki 

egzaminów ósmoklasistów. 

9. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych.  

10. Sprawy różne. 

11. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

                                                                                              



Punkt – 3. 

 Protokół z sesji został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, był wyłożony do 

wglądu przed sesją oraz była możliwość wcześniejszego zapoznania się z nim u pracownika 

obsługującego Radę. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do treści protokołu. 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

 

Punkt – 4. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice 

na lata 2023-2042. 

Punkt omówiła Skarbnik Marzena Pawelec. 

Wójt odniósł się do projektu mówiąc o dofinansowaniu remontu OSP w Chociwiu i budynku 

GOK i BP o realizacji oświetlenia ulicznego, sprzedaży samochodu służbowego, który wymaga 

ciągłych nakładów na remonty i zakup nowego samochodu do rozwożenia poczty i innych działań w 

terenie. 

Wójt powiedział również o nowej inwestycji w odnawialne źródła energii i dużym zainteresowaniu 

mieszkańców tym programem. 

Nie było pytań i uwag do projektu. 

 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju  Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do 

projektu. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice 

na lata 2023-2042 przedstawiła radna Paulina Kościecha. 

  Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 glosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz bez głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXII/384/23 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na lata 2023-2042, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 5. 

       Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023. 

       Punkt omówiła Skarbnik Marzena Pawelec. 

 

Nie było pytań i uwag do projektu. 

 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju  Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do 

projektu. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023 przedstawiła 

Radna Wiesława Koczywąs. 

 Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 glosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz bez głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXII/385/23 w 

sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023, która stanowi załącznik do protokołu 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 6. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze 

świetlic wiejskich położonych na terenie gminy Czerniewice. 

Punkt omówiła Sekretarz Katarzyna Krakowiak. Powiedziała, że we wrześniu podejmowana 

była uchwała w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie gminnym i ta uchwała 

jak wszystkie inne podlegają sprawdzeniu. Do tej uchwały Wojewoda Łódzki wniósł kilka uwag, które 

zostały uwzględnione w projekcie zmieniającym uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

ze świetlic wiejskich położonych na terenie gminy Czerniewice. Uwagi dotyczyły zapisania w uchwale 



regulacji określonych w innych przepisach m.in. kodeksie wykroczeń, kodeksie cywilnym, ustawie o 

ochronie przeciwpożarowej. 

                                                                                          

Nie było pytań i uwag do projektu. 

 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju  Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do 

projektu. Projekt uchwały przedstawiła Radna  Barbara Juzwik. 

 Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 glosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz bez głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXII/386/23 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich położonych 

na terenie gminy Czerniewice, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 7.  

 Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 Punkt omówił Wójt. Powiedział, że jak co roku wspomagamy dwa kluby sportowe działające 

na terenie gminy. Jest to klub Relax, gdzie dzieci i młodzież gra w piłkę nożną i Promyk, który prowadzi 

zajęcia z bilardu. Jest to wspieranie aktywności fizycznej i zdrowe wypełnianie czasu wolnego dzieci i 

młodzieży.   

 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju  Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do 

projektu. Projekt uchwały przedstawiła Radna Renata Stefańska. 

 Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 glosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz bez głosów  „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LXXII/387/23 w 

sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Czerniewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024, która stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 8. 

 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym wyniki eg-

zaminów ósmoklasistów została przedstawiona przez dyrektorów szkół i stanowią załącznik do proto-

kołu.  

 Pytań i uwag do informacji nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informacja została przyjęta. 

 

Punkt – 9.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa przedstawił analizę oświadczeń majątkowych 

Radnych i informację dotyczą analizy oświadczeń z Urzędu Skarbowego w Tomaszowie Mazowieckim. 

Natomiast analizę oświadczeń złożonych Wójtowi przedstawiła sekretarz Katarzyna Krakowiak.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przez Wojewodę Łódzkiego do dnia sesji nie wpłynęła.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Wszystkie  informacje stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informacje została przyjęta. 

Punkt – 10. 

 W punkcie sprawy różne  Wójt powiedział o zrealizowanych i trwających inwestycjach. Podzię-

kował również Senatorowi  Rafałowi Ambrozikowi za wspieranie i  okazaną pomoc jaką otrzymuje 

gmina.  



Wójt powiedział o przyszłorocznym budżecie i wstępnych promesach na hydrofornie i stacje uzdatnia-

nia wody w Chociwiu, stacje uzdatniania wody w Dąbrówce, remont Centrum Medyczne w Czerniewi-

cach.  

 

Punkt – 11. 

W punkcie zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych Radna Aleksandra Kępa zgłosiła 

przystanek na Łubach, załatanie drogi obok OSP Chociw. 

Radny Grzegorz Goleń prosił o zrobienie drogi na odcinku Annopol- Stanisławów Studziński. 

Radny Grzegorz Pietrzak prosił o zrobienie drogi od kapliczki w stronę Bugaju. 

Radny Jan Gierach prosił o przystanek w Turobowie. 

Wójt odpowiedział, że w dniu dzisiejszym jest montowany przystanek na Łubach natomiast 

systematycznie trwają prace porządkowe na drogach jak i poboczach. 

 Z uwagi na to, że porządek obrad został wyczerpany, nikt więcej głosu nie zabierał 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa podziękował zebranym za przybycie oraz udział                               

w obradach i zamknął LXXII sesję Rady Gminy Czerniewice. 

 

Protokołowała  

Emilia Kwapiś                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

         Jarosław Kępa 


